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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kellett az OKFŐ-t lefejezni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 444.hu portálon megjelent „Kirúgtak még két vezetőt az Országos Kórházi Főigazgatóságtól”
című cikkben azt  írják,  hogy „Azután,  hogy csütörtökön leváltották  Jenei  Zoltánt,  az  Országos
Kórházi Főigazgatóság (OKFŐ) vezetőjét, szombaton újabb vezetőket menesztettek: Szondi Zita,
az  OKFŐ  megbízott  főigazgatójának  javaslatára  Orbán  Viktor  felmentette  tisztségéből  Tóbiás
Tamás gazdasági és Miklovicz Zoltán informatikai főigazgató-helyettest.”:

„A  Belügyminisztérium  közleménye  szerint  helyettesítésük  megoldott,  az  OKFŐ  működése
folyamatos és zavartalan, az érintett vezetői álláshelyek betöltéséről később születik döntés.

A kormány  Jeneit  teszi  felelőssé  az  ágazat  „gazdálkodási  problémái”  miatt,  ami  alatt  minden
bizonnyal a kórházak és a szektor példátlan eladósodását kell érteni. De a Népszava szerint a 2020-
ban kinevezett  Jeneit  okolják  azért  is,  hogy az  intézmények  gazdasági-műszaki  üzemeltetésének
leválasztása a kórházakról eddig nem éppen sikertörténet.

A  magyar  kórházak  adóssága  sosem  volt  még  olyan  magas,  mint  október  végén,  a  Nemzeti
Egészségbiztosítási  Alapkezelő  pedig  kedden  hozta  nyilvánosságra,  melyik  intézmény  mekkora
összeget kaphat a számlái kifizetésére. Nagy a szórás: van olyan kórház, amelyik az adósságainak
25, de olyan is,  amelyik a kifizetetlen számlák 95 százalékára kapott  támogatást.  Takács Péter
egészségügyi államtitkár szerint a kórházak azért adósodtak el ilyen mértékben, mert trükköznek és
csalnak. A csütörtöki Kormányinfón Gulyás Gergely egy vonatkozó kérdésre azt mondta, a kormány
dolgozik rajta, hogy felelőst találjon.”
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